
Ikke alltid enkelt å se gavens verdi! 
 
Du trenger flere innpakkede gaver. I de fleste ligger det diverse godteri, men i en gave ligger 
det en nøtt. Nøtten har du på forhånd delt, tømt og lagt inn en 50 eller 100 kroner seddel, før 
du limer den sammen. Ha en nøtteknekker og litt ekstra godteri i lomma. 
 
Gleder dere dere til jul? Gaver og god mat. I dag vil jeg dele ut noen gaver. (Tar opp antall 
mennesker som du har gaver. Lar de pakke opp og se på innholdet. Den som pakker opp 
nøtta synes nok det ikke er like bra som det de andre har fått. Gi tilbudet om å bytte med 
det du har i lomma. Spør om vedkommende er helt sikker på byttet. Nøtten knekkes og alle 
får se innholdet.)  
 
Når vi får en gave, så er det noen som vil gi oss noe. De har funnet noe de ønsker å gi oss. 
Men så ser vi kanskje ikke helt det samme i gaven som den som gir. Det de andre fikk så mer 
fristende ut, enn den lille nøtta. Men nøtta var mer enn den så ut til å være. I jula blir vi 
ekstra minnet på en stor gave til alle. Den gaven så også litt stusselig ut. Jesus-barnet ble jo 
født i en stall i Betlehem og fikk en seng i høyet i krybba. De som ventet på Messias, trodde 
han skulle komme staselig og fin. Jesusbarnet kom ikke slik, så han kunne vel ikke være Gud? 
Kunne Gud pakke inn den fantastiske gaven på en slik måte? Så var det akkurat det han 
gjorde. Helt annerledes enn det vi forventer. 
 
Så er det ikke de små pakkene jeg gav noen av dere i starten som er den største gaven jeg 
kan gi bort i dag, men det er Jesus. For som Gud, kan han gi oss det evige liv. Ikke bare kan vi 
få leve sammen med ham her nede på jorden, med alle gavene det innebærer. Men når vi 
ikke lenger skal være her, vil han ta oss med til en fantastisk plass. En himmel hvor alt er 
godt. Der er det ingen som erter, ingen som har det vondt, ingen sykdom, ingen som dør. Og 
det eneste vi trenger å gjøre er å ta imot den gaven han vil gi oss, nemlig seg selv. For så har 
Gud elsket verden at han gav sin Sønn, den enbårne, for at hver den som tror på ham, ikke 
skal fortapes, men ha evig liv. Joh 3,16. 
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Er det ikke jul, kan illustrasjonen brukes på dette: 

- Det kristne livet. Noen ganger kan kanskje livet uten Jesus se mer fristende ut. Vi ser 
ikke alle gavene Jesus gir oss. 

- Bibelen. Bibelen er så mye mer enn det den kan se ut på yttersiden. Når en begynner 
å lese Bibelen, er det som om nøtta åpner seg, for du ser at Bibelen er mer enn det 
du trodde først. 

 

 

 
 

- Vi forkynner evangeliet om Jesus på gata og andre steder,  
og utruster menigheten til å gjøre det samme – 
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